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PROTOKÓŁ Nr LXXVIII /2023 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 27 czerwca 2023 roku 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXVIII w bieżącej kadencji 

obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 

10 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40.) 

poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Burmistrz Dorotę Łukomską, Starostę  

Koneckiego Pana Wiesława Skowrona, Pana Skarbnika, Pana Sekretarza, Radnych, Prezes 

ZNP Panią Teresę Polak, Dyrektora ZGKiM Pana Radosława Nowek, Dyrektor Panią MGOPS- 

Małgorzata Gołębiowska, Dyrektor Publicznego Przedszkola w Stąporkowie Panią Izabelę 

Woźniak, Dyrektor PSP w Niekłaniu Panią Teresę Pokusę, Przedstawiciela Centrum Usług 

Wspólnych oraz sołtysów. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że w związku z tym, iż sesja 

jest poświęcona zatwierdzeniu sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu, to zgodnie z §21 Statutu Gminy Stąporków Radni otrzymali 

zawiadomienia wraz z porządkiem obrad na 14 dni przed planowanym terminem sesji.  

Wyjaśnił, że dodatkowo do Rady Miejskiej wpłynęły następujące projekty uchwał: projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Stąporków 

na lata 2023-2026”, projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030, projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2023 rok. Jednocześnie poinformował, iż projekty uchwał zostały pozytywnie 

zaopiniowane pod względem prawnym 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Stąporków na lata 2023-2026”. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.13 ppkt. i. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2023-2030. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.13 ppkt. j. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.13 ppkt. k. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad LXXVIII sesji, który 

po naniesionych przez radę zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXIV, LXXV, LXXVI i LXXVII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Stąporków 

za 2022 rok. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Stąporków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.  

8. Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2022. 

9. Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie 

za 2022 r. 

- odczytanie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w MGOPS 

w Stąporkowie. 

10. Odczytanie informacji o wynikach konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Prognozy oddziaływania na środowisko dla Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miast Północy. 

11.  Rozpoznanie raportu o stanie Gminy Stąporków za 2022 rok. 

a) debata nad raportem o stanie Gminy Stąporków za 2022 rok, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Stąporkowa wotum zaufania. 

12.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 r. 

a) odczytanie uchwały Nr 35/2023 VIII Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 26 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok, 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Stąporkowa, 

e) odczytanie uchwały Nr 46/2023 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2 czerwca 2023 roku dotyczącej opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

f) dyskusja, 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Stąporkowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 
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− odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SPZOZ 

w Stąporkowie, 

b) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stąporkowie, 

− odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych o raporcie o sytuacji ekonomiczno-

finansowej SP ZOZ w Stąporkowie, 

c) przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Stąporkowie 

za rok 2022, 

d) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych, 

e) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Stąporków na lata 2023- 2028”, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

położonej w obrębie 0034 Włochów, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

położonej w obrębie 0001 Stąporków – miasto, 

h) zmieniająca uchwałę NR LVI/387/2022 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 18 marca 

2022 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi i szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania od tych opłat, a także trybu ich pobierania, 

i) przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Stąporków na lata 2023-

2026”, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-2030, 

k) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok.  

14. Sprawy różne. 

15.  Zamknięcie obrad sesji. 

Radny Łukasz Świerczyński złożył wniosek o niedoczytywanie wniosków pokontrolnych 

z Komisji. Uargumentował to tak, iż Radni zapoznali się z dokumentami, a także zostały 

przekazane. Dodał, iż jest to zasadne.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXVIII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXVIII sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poddał pod głosowanie złożony wniosek 

Radnego Łukasza Świerczyńskiego o nieodczytywanie sprawozdań Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” przyjęła wniosek Radego 

Łukasza Świerczyńskiego. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołów z LXXIV, LXXV, LXXVI i LXXVII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały przesłane radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej 

w Stąporkowie.  

W głosowaniu jawnym protokół LXXIV sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 10 głosami „za”. 
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXV sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 10 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 10 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXVII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 10 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota Łukomska na wstępie poinformowała, iż w związku 

z wejściem od 1 lipca ustawy o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia funkcji sołtysa Urząd 

będzie wydawał zaświadczenia potwierdzające okres pełnienia tej funkcji. Dodała, 

że świadczenia przysługują osobie, która spełnia następujące warunki: pełniła funkcję sołtysa 

przez okres co najmniej dwóch kadencji nie mniej niż przez 8 lat, osiągnęła wiek 60 lat 

w przypadku kobiet i 65 lat w przypadku mężczyzn, przy ustalaniu okresu pełnienia funkcji 

sołtysa nie jest wymagane zachowanie ciągłości pełnienia funkcji. Wyjaśniła, że wnioski 

w sprawie wydania zaświadczenia należy składać w Sekretariacie lub bezpośrednio 

u Kierownika Referatu Organizacyjnego. Poinformowała, że spotkania sołeckie dotyczące 

Funduszu Sołeckiego, aby były przeprowadzone zgodnie z przepisami powinny się odbyć 

po otrzymaniu z Urzędu ostatecznej wyliczonej przez wydział finansowy kwoty funduszu 

sołeckiego. Dodała, iż kwoty te są wyliczane na podstawie liczby mieszkańców na dzień 

30 czerwca. Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, iż w ciągu trzech dni zostaną 

wystosowane informacje dotyczące ostatecznej kwoty i po otrzymaniu takiej informacji mogą 

zostać organizowane spotkania w sprawie funduszu sołeckiego. Poinformowała sołtysów oraz 

rady sołeckie iż w momencie potrzeby wsparcia urzędników przy spotkaniach są do dyspozycji. 

Dodała, że wystarczy zgłosić takie zapotrzebowanie do pani kierownik wydziału 

organizacyjnego Pani Karoliny Rokity. W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Stąporkowa 

poinformował, iż w okresie obejmującym sprawozdanie przeprowadzono sprawy w zakresie: 

ZGKiM w Stąporkowie zmodernizował sieć wodociągową na Osiedlu Leśnym. Dodała, 

iż br. zostanie rozpoczęte opracowanie dokumentacji na modernizację sieci wodociągowej 

w Stąporkowie. Wyjaśniła, iż jest to związane z ostatnią awarią. Poinformowała, że ostatnim 

czasie w Stąporkowie doszło do awarii wodociągu. Wyjaśniła, iż miało to miejsce na głównej 

magistrali zasilającej całe miasto. Powiedziała, że niektóre elementy, po 50 latach, 

najzwyczajniej nie wytrzymują i dochodzi do rozszczelnień rurociągów. Nadmieniła, że poza 

tym na osiedlowych odgałęzieniach również dochodzi do awarii. Powoduje to nie tylko straty 

wody, ale zaburzenia całej gospodarki sieci wodociągowej w samym Stąporkowie. Objaśniła, 

że po każdym zamknięciu i otwarciu zasuw na wodociągu, następuje zruszenie nanosów, 
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odkładających się na rurach, a co za tym idzie zmętnienie i zabrudzenie wody. Nadmieniła, 

iż pracownicy zakładu komunalki, po każdej awarii płukają sieć wodociągową, by pozbyć 

się nagromadzonych i zruszonych nanosów, lecz nie jest to proste. Poinformowała, 

iż taka operacja, ze względu na duże ubytki wody, może być wykonywana tylko w nocy, kiedy 

nie ma poboru wody przez mieszkańców. Pani Burmistrz poinformowała, że zazwyczaj 

po jednej awarii, operacja usunięcia brudu z wodociągu może trwać nawet tydzień. 

Podziękowała wszystkim mieszkańcom za wyrozumiałość. Dodała, iż awarie 

są nieprzewidywane nie wiadomo kiedy się zdarzą. Pani Burmistrz słowa podziękowania 

skierowała do dyrektora ZGKiM jak  i pracownikom za szybkie podjęcie działań. Powiedziała, 

że przygotowywana jest koncepcja na najprawdopodobniej wymianę sieciowej wodociągowej 

w Stąporkowie. Dodał, że w ciągu najbliższych dwóch lat zostanie zmodernizowana sieć 

wodociągowa w Stąporkowie. Poinformowała, iż trwa modernizacja ujęcia wody 

w Smarkowie. Podkreśliła, że w latach poprzednich zmodernizowano ujęcie wody 

w Odrowążu, Pardołowie i Gosaniu. W dalszej części wypowiedzi pani Burmistrz 

poinformowała, iż obecnie trwają badania i analizy przydatności i opłacalności przywrócenia 

nieczynnego ujęcia wody w Mokrej. Objaśniła, iż prace mają potrwać do końca lipca 2023 r. 

Dodała, iż na koniec zostanie przedstawiony pełny raport w tej sprawie. Powiedziała, iż ZGKiM 

tworzy podstawy do koncepcji o znalezienie nowego źródła wody tzn. wybudowania nowego 

ujęcia. Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota Łukomska powiedziała, iż firma, która wykonywała 

kanalizacje w Stąporkowie rozpoczęła naprawę dróg związanych z usterkami po budowie 

kanalizacji. Nadmieniła, iż część ulic została naprawiona. Dodała, iż przed urzędem naprawa 

przy ul. Wspólnej, która związana jest z dalszymi pracami na ul. Prusa. Odniosła się również 

do powstałego ubytku na ul. Prusa. Powiedziała, iż ZGKiM zobowiązał się zgodnie z umową 

do wykonania naprawy z drogi, które związane było z wykonaniem przyłącza sieci 

wodociągowej. Podkreśliła, iż po raz kolejny Gmina interweniowała w Starostwie w sprawie 

usunięcia niebezpiecznych odpadów, które znajdują się przy ul. Staszica w Stąporkowie. 

Poinformował, że Starostwo prowadzi postępowanie w tej sprawie. Wyraziła swoje zdanie, 

iż Starostwo postąpiło zgodnie z przepisami, również tak jak gmina Staporkow jak i inne 

instytucje, gdyż poinformowały prokuraturę o istniejącym niebezpieczeństwie. Kolejno Pani 

Burmistrz powiadomiła, że firma wykonująca remont w budynku MGOKiS w ramach 

gwarancji usunęła usterki, które pojawiły się po wykonanej pracy. Dodała, iż pozostały jeszcze 

drobne prace. Nadmieniła, iż Gmina wnioskowała do Starostwa o przebudowę dróg 

powiatowych. Poinformowała, iż w przypadku ul. 1go Maja zadeklarowała 70 % 

współfinansowanie z racji znajdujących się tam szkół oraz szpitala. Dodała, iż Czarna jest 

obszarem ochrony uzdrowiskowej co wpłynie na większa ilość odwiedzających gminę, 

ale droga ta jest często uczęszczana przez mieszkańców. Pani Burmistrz powiedziała, 

iż zadeklarowała współfinansowanie drogi w Piasku, którą wskazało Starostwo. Dodała, 

iż gmina jest zainteresowana wykonaniem większej liczby dróg powiatowych. Słowa 

podziękowania skierowała ku Wicestaroście Wiesławowi Skowronowi za iż w ostatnich latach 

pokazał, że udało się wykonać więcej dróg niż za poprzednich władz. Powiedziała, że zlecono 

badanie wody ze zbiornika Miła do Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Skarżysku 

dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli. Poinformowała, że zawarto umowę 

na opracowanie dokumentacji technicznej, złożenie wniosku i uzyskanie prawomocnego 

pozwolenia wodnoprawnego na piętrzenie i retencjonowanie wody w zbiorniku wodnym Miła. 

Dokonano podpisania umowy na wykonanie obrysowej pięcioletniej oceny stanu technicznej 

budowli i urządzeń wodnych na zbiorniku wodnych Miła oraz instalacji i eksploatacji obiektów 

hydrotechnicznych. Powiedziała, iż została podpisana umowa na wykonanie zagospodarowania 

terenu przy zbiorniku na Miłej oraz na działce obok gdzie ma powstać skate park. Pani 

Burmistrz poinformowała, iż trwają prace dotyczące budowy drogi i miejsc postojowych 

na Placu Wolności przy bloku nr 13, utwardzenie działki oraz placem do manewrowania 
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dla pojazdów straży pożarnej wraz ze stanowiskami postojowymi dla samochodów osobowych 

przy remizie w Odrowążu. Nadmieniła, iż trwają prace przy budowie mostu Czarniecka Góra 

– Stary Grzybów. Poinformowała, iż na ten cel zostały pozyskane środki rządowe. Powiedziała, 

iż rozpoczęto budowę drogi w Wielkiej Wsi odcinek przejęty ul. Mokrej poprzedni odcinek 

został wykonany we wcześniejszym terminie. Nadmieniła, iż została przebudowana droga 

w Komorowie. Rozpoczęto budowę odcinka mostu w miejscowości Bień. Poinformowała, 

iż w dniu dzisiejszym miał zostać przekazany teren pod budowę. Dodała, iż przed gminą 

wykonanie drogi wewnętrznej w Odrowążu, dróg w Błaszkowie, Wólce- Wólce Plebańskiej, 

Stąporkowie: ul. 1000 – lecia, ul. 1-go Maja, ul. Żeromskiego, ul. Słowackiego, ul. Piaskowa, 

Niekłaniu Wielkim: ul. Żabia, Świerczowie Małym, Niekłaniu Małym: ul. Zielona Góra, 

Hucisku: ul. Górna, Gosaniu, Lutej. Pani Burmistrz powiedziała, że rozpoczęto budowę 

budynku użyteczności kulturalno-społecznej wraz z zagospodarowaniem terenu w Niekłaniu. 

Wcześniej dokonano rozbiórki istniejącego budynku, która potwierdziła, że gmina miała rację 

dokonując wyburzenia budynku. Wyburzenie trwało jeden dzień i okazało się że nie było 

fundamentów. Ponownie powiedziała, iż pracownicy Urzędu mieli rację, iż budynek 

nie kwalifikował się do remontu. Powiedziała, iż według niektórych specjalistów 

samozwańczych budynek był w dobrej formie i można było nadbudowywać. Ponownie 

poinformowała, iż brakowało fundamentów oraz innych rzeczy, które świadczą o tym osoby 

które pisały i obrażały urzędników, funkcjonariuszy publicznych powinni przeprosić za to, 

że notorycznie piszą o niego gospodarności dotyczącej wyburzenia budynku. Pani Burmistrz 

powiedziała, iż dokonano dwóch kolejnych odbiorów częściowych inwestycji dotyczącej 

modernizacji budynku użyteczności publicznej: Publicznego Przedszkola. Kolejno przed 

Gminą ogłoszenie przetargu na dodatkowe prace w Przedszkolu, które będą dotyczyć m.in.: 

wymiany całej instalacji elektrycznej wraz z dwoma rozdzielniami elektrycznymi. Powiedziała, 

iż zrealizowano montaż dwóch garaży blaszanych w Niekłaniu na sprzęt i wozy strażackie dla 

OSP Niekłań. Dokonano rozeznania w związku z planowaną inwestycją dotyczącą 

ewentualnego sposobu ogrzewania budynku niepublicznej szkoły w Odrowążu. Rozważano 

m.in. wymianę węzła ciepłowniczego, który ciągnie się od przychodni do szkoły. Wstępnie 

zdecydowano o opracowaniu dokumentacji na zamontowanie w szkole ogrzewania. Wyjaśniła, 

iż w dniu dzisiejszym zostanie przedstawiona Zarządowi stowarzyszenia prowadzącego szkołę 

pismo, aby zdecydowali czy nadal są korzystać z ogrzewania ze SPZOZ, po podjęciu takiej 

decyzji Stowarzyszenie będzie musiało się zobowiązać że po wykonaniu modernizacji węzła 

ciepłowniczego szkoła będzie korzystała z takiej możliwości ogrzewania. Ewentualnie szkoła 

może wybrać oddzielny sposób ogrzewania. Dodała, iż Gmina ma nadzieję iż szkoła wskaże 

na jaki sposób ogrzewania liczy, aby można było ująć w projekcie. Poinformowała, 

że przeprowadzono zapytanie ofertowe, a także podpisano umowę na zadanie Opracowanie 

dokumentacji na zagospodarowanie terenu pod nazwą. strefa uzdrowiskowa. Na prośbę pani 

burmistrz 23 czerwca br. gmina otrzymała informację od Ministra Zdrowia po raz kolejny 

zdecydował się przyśpieszyć procedurę. Pani Burmistrz zacytowała fragment otrzymanego 

pisma „mając na uwadze wskazaną wystąpienie pani burmistrza argumentację dotyczącą 

pilności wdrożenia aktu prawnego co umożliwi państwu ubieganie się ośrodki zewnętrzne na 

budowę infrastruktury przyszłego uzdrowiska. Uprzejmie informuję, że terminy 

przeprowadzenia uzgodnień konsultacje publicznych oraz opiniowania przedmiotowego 

dokumentu ulegną stosownemu skróceniu”. Słowa podziękowanie skierowała do Polskiego 

Rządu, Panu Ministrowi oraz Panu Ministrowi Wójcikowi, który przyczynił się do tego, 

że gmina Stąporków jako jedna z niewielu gmin skróciła, działalność związaną z uzyskania 

statusu obszaru uzdrowiskowego. W dalszej części wypowiedzi Pani Burmistrz powiedziała, 

że przeprowadzono zapytanie ofertowe oraz podpisano umowę na budowę placu zabawa 

na Rynku w Odrowążu. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji wraz z audytem 

energetycznym dla przebudowy budynku remizy w Odrowążu. Dodała, iż na ten cel gmina stara 
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się o pozyskanie środków zewnętrznych. Zrealizowano zakup pieca do świetlicy w Adamku. 

Podpisano umowę na sporządzenie mapy do celów projektowych na zadanie pod nazwą 

zagospodarowanie terenu przy zbiorniku przy Miłej. Poinformowała, że trwa procedura 

dotycząca przetargu na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w Bokowie, Wólce 

Zychowej, Furmanowie, Lelitkowie, Adamku i Komorowie. Poinformowała, że podpisano 

umowę na modernizację oświetlenia na terenie miasta i gminy Stąporków. Dodał, 

iż w br. rozpoczną się prace. Przeprowadzono zapytanie ofertowe na nadzór inwestorski dla 

powyższej inwestycji. Trwa budowa sali gimnastycznej przy szkole nr 1 w Stąporkowie wraz 

z budową siłowni zewnętrznej. Poruszyła temat wcześniejszego wykonanego parkingu, miejsca 

postojowego ogrodzone, które nie nadawało się do użytkowania co zostanie zmienione podczas 

przeprowadzonej inwestycji. Trwa termomodernizacja Szkoły w Krasnej oraz na dobudowę 

sali przy szkole nr 1 na które pozyskano środki. Podpisano umowę na opracowanie aktualizacji 

obszaru i granic aglomeracji Stąporków. Przekazano dotację celową na wykonanie odcinka 

sieci wodociągowej w Stąporkowie ul. Konecka. Poinformowała, że przed gminą opracowanie 

dokumentacji na wymianę sieci wodociągowej w Stąporkowie. Poinformowała, 

że przekazano w nieodpłatny zarząd i użytkowanie dla ZGKiM wybudowany odcinek sieci 

wodociągowej w miejscowości Niekłań Mały od ul. Hubala. Zawarto porozumienie dotyczące 

usunięcia kolizji przebudowy istniejącego przyłącza gazu przy Szkole nr 1 w Stąporkowie. 

Podpisano umowę na opracowanie koncepcji projektowej dla zadania pod nazwą przebudowa 

ul. Górnej w Stąporkowie. Poinformował, iż w związku z brakiem zgody jednego 

z mieszkańców na zajęcie części prywatnej działki pod drogę projektant szuka innego 

rozwiązania niż to zaproponowane właścicielom działek. Dodała, iż gmina nie jest pewna czy 

uda się znaleźć inne rozwiązanie. Powiedziała, że zlecono remont dróg zbiorowych materiałem 

kamiennym. Zlecono malowanie miejsc postojowych na ul. Staszica oraz 1 miejsca 

dla niepełnosprawnych na ul. Sienkiewicza. Dodała, że na wniosek druhów MOSP 

w Stąporkowie wyznaczono miejsce wyłączone z użytkowana oraz wydano apel 

by nie parkować i nie blokować wyjazdu dla straży zarówno w Stąporkowie jak i innych 

strażaków. Dokonano rozeznania rynku na usługę projektową dla zadania opracowanie 

dokumentacji na miasteczko rowerowe w Stąporkowie na działce przy ul. Piłsudskiego. 

Wyjaśniła, iż działa zlokalizowana jest po prawej stronie od wjazdu do Medici. Pani Burmistrz 

poinformowała, że zakupiono sprzęt dla Kół Gospodyń Wiejskich w: Gosaniu, Koziej Woli, 

Komorowie, Hucisku, Czarnej, Odrowążu, Krasnej, w ramach projektu finansowanego 

z środków pozyskanych z Ministerstwa Sprawiedliwości. W dalszej części wypowiedzi Pani 

Burmistrz powiedziała, że w okresie od dnia 04.05.2023 r. do dnia 26.05.2023 r. 

przeprowadzono konsultacje społeczne w sprawie projektu Prognozy oddziaływania 

na środowisko dla Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Północy. Poinformowała, że złożono wniosek o dofinansowanie dla 

przebudowy świetlicy wiejskiej w miejscowości Odrowąż. Pani Burmistrz poinformowała, 

że złożono wniosek o dofinansowanie dla projektu rozbudowa infrastruktury rekreacyjnej 

w miejscowości Duraczów oraz o dofinansowanie na międzypokoleniową strefę wypoczynku 

i relaksu w Pardołowie m.in. na plac zabaw. Kolejno złożono wniosek o dofinansowanie 

w ramach programu społecznego Pracownie Orange na utworzenie pracowni komputerowej 

w Lutej, a także o dofinansowanie w ramach Programu Klub – edycja 2023 na zakup sprzętu 

dla Klubu sportowego RADIATORS. Nadmieniła, że złożono również do Fundacji PGE 

wniosek o dofinansowanie projektu „Poprawa warunków bytowych pacjentów Monar - 

Ośrodka Leczenia, Terapii i Rehabilitacji Uzależnień Dla Dzieci i Młodzieży w Lutej”, poprzez 

zakup niezbędnego wyposażenia i sprzętu. Poinformowała, że złożono wnioski o płatność 

w ramach projektu Głęboka Modernizacja Energetyczna Budynków: Publicznego Przedszkola 

w Stąporkowie oraz szkoły w Krasnej. Nadmieniła, że złożono sprawozdanie potwierdzające 

zachowanie trwałości projektu głęboka termomodernizacja Szkoły nr 1 oraz nr 2 
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w Stąporkowie. Nadmieniła, że złożono sprawozdanie potwierdzające zachowanie trwałości 

projektu dotyczącego rozbudowy i przebudowy oczyszczalni ścieków w Stąporkowie. 

Powiedziała, że złożono sprawozdanie potwierdzające zachowanie trwałości projektu 

dotyczącego budowy kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Stąporków. Odbyła się kontrola 

końcowa projektu przebudowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Świerczów wraz z zakupem 

wyposażenia w celu zwiększenia atrakcyjności obszarów wiejskich w gminie Stąporkowie. 

Poinformowała, iż projekt został rozliczony. Poinformował, iż przygotowano dokumentację 

do pozyskania interpretacji podatkowej dla inwestycji przebudowa świetlicy wiejskiej 

w miejscowości Odrowąż wraz z zakupem wyposażenia.  

Radny Łukasz Świerczyński zwrócił się do Pani Burmistrz o powrócenia do tematu 

dotyczącego planów działań przy zalewie na Miłej. 

Burmistrz Stąporków Dorota Łukomska odpowiadając na pytanie swojego przedmówcy 

poinformowała, iż rozważne jest powstanie puntracka. 

Radny Łukasz Świerczyński powiedział, iż jest to nietrafiony pomysł. Dodał, iż jego syn oraz 

jego rówieśnicy informują że nie będą szły przez całe miasto, aby pojeździć na hulajnodze przy 

Miłej. Wyraził swoje zdanie, iż należy wypracować inną bliższą lokalizację.   

Burmistrz Stąporków Dorota Łukomska powiedziała, że gmina jest wpisana w ramach Miast 

Północy na pozyskanie środków na ten cel. Dodała, iż inwestycja została zaplanowana 

i podpisana przy zbiorniku na Miłej. Wyjaśniła, iż jest to jedyna tak duża działka na terenie 

miasta, gdzie może powstać takie przedsięwzięcie. Zwróciła się do Radnego Łukasza 

Świerczyńskiego mówiąc iż pomysł jest nietrafiony. Ponownie poinformowała, iż jest to jedyna 

tak duża działka. Powiedziała, że jeżeli ktoś jest zainteresowany takiego typu sportem, 

działalnościom to zapewne pokona taki odcinek. Zwróciła się ponownie do radnego, że jeżeli 

zna inną lokalizację działki to zachęca na spotkanie i omówienie. Nadmieniła, iż w Ogródku 

Jordanowskim nie można tego wybudować, gdyż teren został już zajęty. Powiedziała, 

iż w ostatnim czasie nowe ławki wraz z koszami, które zostały zamieszczone, w krótkim czasie 

zostały zniszczone. Obecnie zostały postawione betonowe kosze, a wkrótce zostaną postawione 

betonowe ławki. Pani Burmistrz powiedziała, że wszystkie zarządzenia są zamieszczone 

na stronie BIP Stąporkowa. Skierowała zapytanie o to czy doczytać wszystkie zarządzenia. 

Radni jednogłośnie poprosili o nie odczytywanie.  W dalszej części wypowiedzi Pani Burmistrz 

powiedziała, że ponadto uczestniczyła w spotkaniach dotyczących m.in. bieżącego 

funkcjonowania Urzędu i jednostek podległych; akcji sprzątania parku w Niekłaniu oraz terenu 

przy rzece Krasna; uroczystości z okazji 80 rocznicy pacyfikacji wsi Luta, 17 rocznicy 

funkcjonowania na terenie gminy ośrodka Monar w Lutej; w finale XVI Konkursu Sztuki 

Recytatorskiej „Wierszowisko; powiatowym sympozjum naukowym pod hasłem „Ekonomia 

wokół nas” w ZSP im. St. Staszica w Stąporkowie; powiatowym etapie „Ogólnopolskiego 

Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym, które odbyło się przy szkole 

nr 2 w Stąporkowie; w konferencji profilaktycznej organizowanej przez gminę; otwarciu sali 

gimnastycznej przy szkole w Krasnej; zawodach wędkarskich z okazji dnia dziecka przy 

zbiorniku w Niekłaniu oraz w Krasnej; uroczystości poświecenia sztandaru w szkole 

nr 1 w Stąporkowie; dniach otwartych w ZSP im. Stanisława Staszica w Stąporkowie; 

spotkanie z członkami Światowego Związku Żołnierzy AK Koła w Niełkaniu, 

stowarzyszeniami. Dodał, iż na bieżąco jest w kontakcie z sołtysami radnymi w sprawach 

inwestycji; spotkanie w sprawie uzdrowiska w Kancelarii  Premiera Rady Ministrów;  

koncercie charytatywny dla Pani Bożentyny. Poinformowała, iż osoby chcące wesprzeć 

leczenie mieszkanki gminy, która śpiewa w zespole ludowym w Mokrej to puszka znajduje 

się w Biurze Obsługi Urzędu. Dodała, iż zbiórka jest zgłoszona. Pani Burmistrz brała udział 

w spotkaniach w Urzędzie Marszałkowskim oraz w Urzędzie Wojewódzkim i z panem 

Starostom na temat bieżącej działalności. Pani Burmistrz skierowała słowa podziękowania 
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Starostwu Powiatowemu za dobrą współpracę. Powiedziała, iż korzystając z obecności Pana 

Starosty przekazała mu głos. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w związku z brakiem sprzeciwu ze strony 

radnych przekazał głos Panu Starości.  

Burmistrz Stąporków Dorota Łukomska z racji zakończenia edukacji klas ósmych zachęciła 

do promowania gminy i o to aby młodzież wybrała lokalny patriotyzm i szkołę na terenie gminy 

Stąporków. Swoją wypowiedź uargumentowała tym, iż dowiedziała się że nauczyciel który 

zajmuje się doradztwem zawodowym próbował przekonywać dzieci, aby nie wybierały 

wspomnianą szkołę. 

Starosta Konecki Wiesław Skowron  poruszył temat wspomnianej szkoły. Dodał, iż osiąga 

bardzo dobre wyniki, składa dużo programów zewnętrznych m.in. unijnych. Zajmuje 

się wymianą międzynarodową. Kadra jest na wysokim poziomie. Ustosunkował się do kwestii 

poruszonych przez Panią Burmistrz Dorotę Łukomską. Poruszył  temat odpadów, który jest 

aktualny od kilku lat. Przedstawił stan faktyczny. Powiedział, że obecnie odpady znajdują 

się w hali, które nie zostały w żaden sposób naruszone, wywiezione czy zutylizowane. 

Wyjaśnił iż część odpadów należy pod powiat. Poinformował, że właściciel odpadów nie chce 

wykonać czynności ich usunięcia. Starostwa konecki ma przypisany ten odcinek tj. ochrona 

środowiska itp. Dodał, iż jest bezpośrednio odpowiedzialny za sytuację, która dzieje 

się w Stąporkowie. Nadmienił, iż powiat na tego typu działalność wydaje zgodę. Wyjaśnił, 

iż została wydana zgoda, która dotyczyła odpadów innych niż niebezpieczne. Nadmienił, 

iż każdy odpad ma swoje oznaczenia kodowe według ustawy. Powiedział, że w hali 

w Stąporkowie znalazły się odpady na które powiat nie wydał zgody. Objaśnił, że znalazły 

się tam odpady niebezpieczne, które w dużym stopniu są zagrożeniem zarówno dla 

mieszkańców, atmosfery jak i środowiska na tym terenie. Dodał, że powiat złożył deklarację, 

iż usunie odpady na które wyrazili zgodę. Zostanie wzięta pożyczka na ich usunięcie. Wyjaśnił, 

iż na ten teren nie mogą wejść. Nadmienił iż wojewódzcy inspektorzy Ochrony Środowiska 

w roku 2022 lub 2021 roku podjęli próbę wejścia do tej hali w ubraniu ochronnym lecz mimo 

to dwóch inspektorów zostało poważnie poparzonych. Poinformował, że w obecnej chwili 

kontrola składowiska odbywają się za pomocą drona, który jest wpuszczony do wnętrza hali 

i dokonuje lustracji. Powiedział, że powiat co siedem dni dokonuje kontroli zabezpieczenia 

odpadów to czy nie zostały dowiezione, nie uszkodzone kłódki. Powiedział, iż powiat podpisał 

porozumienie z policją, że będą wspierać monitorować wykonywać kontrole. Poinformował, 

iż próbowano dowieźć odpady co zostało udaremnione. Pan Wicestarosta powiedział, 

że sprawa na dzień dzisiejszy jest w prokuraturze wojewódzkiej. Postępowanie nie zostało 

zakończone. Prokuratorzy co jakiś czas żądają dokumentów. Drugie postępowanie trwało, 

ale zostało umorzone. Dodał, iż osobiście skierował do prokuratury zawiadomienie o 

popełnieniu przestępstwa przez Syndyka, który jest właścicielem omawianej hali. Po rocznym 

dochodzeniu prokuratura umorzyła ponieważ, syndyk masy upadłościowej wypowiedział 

umowę. Dodał, iż odwołano się od tej decyzji do sądu, który podtrzymał decyzję prokuratury. 

Powiedziała, że powiat nie usunie odpadów do momentu kiedy odpady niebezpieczne zostaną 

usunięte. Wyjaśnił, iż usunięci odpadów innych niż niebezpieczne są tańsze i łatwiejsze 

w utylizacji. Ponownie powiedział, że powiat usunie odpady w momencie usunięcia odpadów 

niebezpiecznych. Dodał, iż na chwilę obecna nie ma tam poważnych zagrożeń pomimo 

wycieków z pojemników, które nie stanowi bezpośredniego zagrożenia. Dodał, iż powiat 

w pewien sposób jest bezradny. Dodał, iż można zwrócić się do Syndyka, lecz stwierdził, 

że wypowiedział umowę. Prokuratura nie wzięła pod uwagę, że syndyk masy upadłościowej 

zawarł umowę tak zwaną komercyjną. Wyjaśnił, iż oznacz to, że właściciel odpadów płaci 

za przechowywanie czyli zarabiał na tym a usunąć nie chce. W ocenie powiatu jego 

odpowiedzialność jest bezsporna. Powiedział, że w momencie usunięcia opadów 

niebezpiecznych firma która się tym znajduje zlokalizowana jest na Śląsku, Nadmienił, 
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że pisano w tej sprawie do Pana Premiera. W dalszej części wypowiedzi poruszył temat dróg 

powiatowych w gminie Stąporków. Powiedział, iż ul. 1 -go Maja w Stąporkowie w kierunku 

Modrzewiny/Przyłóg. Dodał, iż ten temat jest bardzo poważny. Nadmienił, że w tej kwestii 

napotykane są trudność w kategorii obiektywnych. Nadmienił, że ostatnio zostały 

przeprowadzone rozmowy z ekspertami, z opinii większości odcinek od drogi krajowej 

do tablicy Czarniecka Góra w kierunku Modrzewiny musi zostać wykonana na projekt, który 

powinien co najmniej zawierać po jednej stronie chodnik do Czarnieckiej Góry oraz założyć 

kanał technologiczny, który jest kosztowny. Wyjaśnił, iż w tej sprawie zostanie wystosowane 

pismo do Pana Premiera by zwolnił z budowy kanału technologicznego. Dodał, iż koszty 

tego przewyższają koszt wykonania drogi. Nadmienił, iż według projektantów musi być 

wykonana ścieżka rowerowa. Powiedział, że powiat musi taką dokumentację opracować, aby 

odcinek przynajmniej do tablicy Czarniecka Góra wykonać. Dodał, że wstępnie, że za projekt 

który może trwać 10 do 12 miesięcy powiat musi zabezpieczyć środki w kwocie przynajmniej 

600 000 zł. Dodał, iż na omawianej drodze są odcinki w bardzo złym stanie pod górę tzw. 

Edward i być może ten odcinek uda się włączyć do programu unijnego i uda się wykonać 

ok. 1 km drogi i jeżeli zaistnieje możliwość również od mostu do Modrzewiny. Poinformował, 

iż w pierwszej kolejności muszę wiedzieć czy omawiana dogra będzie wykonywana z kanałem 

technologicznym czy bez co wpłynie na mniejsze koszty. Rozważna jest również droga Niekłań 

– Boków, o tym decyduje koszt budowy. Dodał, iż należy wykonać całość czyli 9, 5km, a nie 

tylko fragment. Poszukiwany jest program do którego należałoby tą drogę zgłosić.  Dodał, 

iż trwają poważne rozmowy, aby dokończyć drogę w Piasku. Poruszył temat drogi Pardołów- 

Świerczów. Powiedział, iż umowa jest podpisana i jest prawdopodobnie zostanie wykona w br. 

Wniosek w tej sprawie jest u Premiera. Ma nadziejże, iż premier podpisze i zostanie ten odcinek 

wykonany. Poruszył temat drogi Odrowąż – Odrowążek. Trwają rozmowy na ten temat. 

Poinformował, iż niewiele zostało jeszcze odcinków dróg do zrobienia. Ponownie powiedział, 

iż poważne są dwie drogi do zrobienia w Stąporkowie ul. 1 -go maja oraz Niełkań Boków. 

Powiedział, że skrzyżowanie Koziej Woli z drogą krajową Czarna. Dodał, że jeżeli będzie dane 

będzie dążyła by te drogi będą wykonane. Powiedział, że dokonana będzie droga Pardołów- 

Odrowąż z lasami Państwowymi, dokumenty podpisane wraz z zabezpieczonymi środkami, 

droga Furmanów Stąporków przez Stara Górę. Dodał, iż ta droga będzie bardzo kosztowna. 

Nadmienił, iż droga Furmanów - Stara Góra. Dodał, iż firma Henkel powinna zastanowić się 

nad finasowaniem z racji zniszczeń. Wyjaśnił, iż na tym odcinku muszą zostać położone 3/ 4 

warstwy asfaltu ponieważ znajdują się tam podłoże Iłowe. Poruszone tematy są bardzo 

poważnymi. Powiedział, iż Drogę w Duraczowie doraźnie można wykonać. Skierował słowa 

do Pani Burmistrz, że nie może złożyć deklaracji iż ul. 1-go Maja  zostanie wykonana. 

Powiedział, że z rozmowy z projektantami wynika, iż trzeba sporządzić najpierw porządny 

projekt od tablicy Czarniecka Góra w stronę Modrzewiny.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej  zwrócił się do Pana Starosty mówiąc, 

iż nie prawdą jest to, że cały projekt od krajówki do Modrzewiny będzie. Powiat chce 

go podzielić.  

Starosta Wiesław Skowron odpowiadając powiedział, że jeżeli się uda się wykonać 

najtrudniejsze odcinki to jest możliwość że pomiędzy odcinkami zostaną jakieś odległości. 

Dodał, że prawo to dopuszcza, które we własnym zakresie zostałyby połączone. Nadmienił, 

że to są plany. Podziękowała Pani Burmistrz za uznanie oraz za to że udało się wspólnie sporo 

zrobić. Dodał, że zrobiono 39 km 350 m dróg nie wliczając ul. Szkolnej i Chlewisk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej  podziękował w imieniu mieszkańców 

radnego Macieja Pokusy oraz całej rady za drogę do Szydłowca i ul. Szkolną. Dodał, 

że inwestycja jest potężna.  

Starosta Wiesław Skowron powiedział, że historię zostawiamy za sobą dodał, że przyszłość 

jest najważniejsza. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej przekazał głos radnym. 

Radny Maciej Pokusa zwrócił się z zapytaniem do Starosty dotyczące wąskiego odcinka drogi 

w Niekłaniu Małym od mostu do ul. Zielona Góra. Dodał, iż przeprowadzane były 

niejednokrotnie rozmowy z wydziałem. Zapytał o to czy są jakieś przemyślenia, plany, nadzieję 

iż ta inwestycja w przyszłości zostanie zrealizowana. Powiedział, że posiadają piękną drogę 

od rezerwatu przyrody w stronę Aleksandrowa. Powiedział, że z obserwacji wynika iż zmorzył 

się ruch w stronę Szydłowca samochody ciężarowe zrobiły objazd w kierunku Warszawy. 

Nadmienił, iż ta droga jest bez żadnego obciążana tonażowego to znaczy nie ma znaku. 

Na drodze Niekłań – Odrowąż umieszczony jest znak 12t. Nadmienił, że cały ciężki transport 

przechodzi przez ten odcinek drogi w przeciągu 2 lat doszło do około 7 poważnych kolizji. 

Droga użytkowana jest przez samochody osobowe, ciężarowe, busy oraz dzieci. Droga jest 

wąska brakuje również chodnika, pobocza są głębokie oraz występują uskoki. Wyjaśnił, 

iż droga położona jest pomiędzy kilkoma ostrymi zakrętami i wzniesieniami. Rady w imieniu 

własnym jak i mieszkańców Niekłania zwrócił się z prośbą o pochylenie się nad tym tematem 

i rozwiązać. 

Wicestarosta Wiesław Skowron ponownie powiedział, że nie składa pustych deklaracji. 

Odpowiadając na pytanie swojego przedmówcy powiedział, iż w br. nie będzie wykonana droga 

oraz nie ma jej w planach. Nadmienił, iż kilka dni wcześniej dokonał osobiście objazdu całej 

gminy. Wszystkie zebrane uwagi w trakcie roku będą doraźnie poprawiane. Poprosił 

o zgłaszanie tego co trzeba poprawić. Powiedział, że droga omówiona przez radnego 

nie zostanie poszerzona. Nadmienił, że znak zostanie postawiony.  

Radny Maciej Pokusa zapytał ponownie Pana Starosty czy na wykonanie drogi w Niekłaniu 

są plany, czy ten odcinek zostanie kiedyś wykonany. Powiedział, iż w złożonym przez niego 

piśmie do starostwa zawarł informacje, iż ona jak i mieszkańcy Niekłania rozumieją, że jest 

to droga inwestycja i aby rozłożyć to w czasie. Ponownie powiedział, że nie narzuca, aby droga 

wykonana była w br. lecz swoje pytanie kieruje przyszłościowo czy są zamiary, plan.  

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiadając swojemu przedmówcy powiedział, 

iż starostwo ma w planie wykonanie tej drogi, która rozważana była podczas trwania tej 

kadencji, jeżeli w przyszłości będzie dane zostanie wykonana. Dodał, iż droga ta wymaga 

wykonania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż pan starosta wszedł 

na niebezpieczny grunt w składaniu deklaracji. Nadmienił, że wymusi jedną. Poruszył temat 

naprawy mostu w Niekłaniu Małym, który został w ubiegłym roku wykonany natomiast 

w br. został wypłukany co wpłynęło na jego fatalny stan. Dodał, iż koszt wykonania nie będzie 

duży.  

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiadając powiedział, iż temat zostanie załatwiony 

ponieważ jest już firma która wykonana to przedsięwzięcie.  

Radny Jacek Trudnos na początku swojej wypowiedzi słowa podziękowania skierował 

do pana starosty oraz pana starosty Grzegorza Piec w imieniu mieszkańców za rozmowy słowa 

uznania i pomocy, za słowność i rzeczowość oraz za to że za obietnicą idzie realizacja. Dodał, 

iż wraz z mieszkańcami cieszą się z deklaracji dotyczącej drogi w Piasku, Koziej Woli, Czarnej, 

Starej Góry oraz sąsiednich dróg m.in. Niekłań, Wólka, Boków.  Nawiązał do złożonego przez 

siebie pisma do Starostwa. Zapytał o etap, ustalania remontu, przebudowy drogi w Piasku oraz 

o to kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się realizacji. 

Wicestarosta Wiesław Skowron powiedział, że w kwestii drogi w Piasku to złożył obietnicę 

pani sołtys więc chciałby się z tego wywiązać. Dodał, iż zobowiązanie jest aktualne. Nadmienił, 

że wraz z Panią Burmistrz dojdą do porozumienia. Nadmienił, iż ta droga jest warta 

dokończenia ponieważ w gminie Stąporków jest to jedyna droga, która posiada kompletną 

dokumentację na jej dokończenie. Wyjaśnił, że inne drogi tego nie posiadają. Pozostałe 

są w stadium przygotowania. Ponownie powiedział, iż droga w Piasku posiada pełną 



12 
 

dokumentację można wejść i rozpocząć inwestycje. Dodał, że nie składa deklaracji iż droga 

ta będzie, lecz z Panią Burmistrz postarają się dokończyć.  

Radna Barbara Zamachowska skierowała swoje słowa do Pana Starosty z zapytanie 

o to czy droga w Wielkiej Wsi ul. Leśna zostanie wykonana. 

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiedział, iż droga ta została zrobiona. 

Radna Barbara Zamachowska powiedziała, iż droga ta została wykonana z kruszywa. 

Wicestarosta Wiesław Skowron zwrócił się do swojej przedmówczyni. Powiedział, 

że problemy ten nie raz poruszany. Na drogę tą ostatnio został przywiezione kruszywo. Pan 

starosta powiedział, że osobiście to nadzorował, nawierzchnia została uwałowana i stan drogi 

został poprawiony. Nadmienił, iż na ten tłuczeń trzeba wyłożyć dywanik ok. 5 cm. Wyjaśnił, 

iż ze względu na ukształtowanie terenu jest potrzeba powiązania czymś wyłożonego kruszywa. 

Nadmienił, iż w momencie remontu drogi Niekłań - Boków w kilku odcinkach należałoby 

zniwelować dotychczasowy asfalt i tym można byłoby wyłożyć drogę. Wyjaśnił, iż to jest 

bardziej trwałe jak dywanik. Postara się wykonać. Powiedział, aby pamiętać to iż wicestarosta 

jest od całego powiatu w skład którego wchodzi 8 gmin, kolejki ustawiają się z całego powiatu. 

Radna Barbara Zamachowska zapytała o obiecany rów z jednej strony z racji tego, iż woda 

płynie drogą wyrządzając szkody.  

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że kwestia i rowów i przepustów znajdujących 

się na terenie gminy zostanie rozpoczęty od września. Dodał, iż rów na ul. Leśnej ma zostać 

poprawiony we własnym zakresie. 

Radna Elżbieta Kołodziej w imieniu mieszkańców Wólki Plebańskiej zapytała o obiecany 

chodnik wzdłuż tej miejscowości czy zostanie wykonany i kiedy. Nadmieniła, iż wsłuchiwała 

się w wypowiedź Pana Starosty odnośnie planów dróg powiatowych. W momencie poruszenia 

ul. Kieleckiej w Odrowążu powiedział, iż powiat myśli. Dodała, że w imieniu nie tylko 

mieszkańców Odrowąża, Świerczowa oraz nawet wszystkich mieszkańców gminy. 

Nadmieniła, że przez Odrowąż przejeżdżają mieszkańcy od Niekłania, Szydłowca w stronę 

Kielc. Poinformowała, iż uczęszczający ta drogą osoby dopytują o to kiedy zostanie 

dokończony odcinek drogi Kieleckiej. Wyjaśniła, iż 5 lat trwa dobudowa omawianej drogi. 

Zwróciła się do Pana Starosty o udzielenie odpowiedzi. 

Wicestarosta Wiesław Skowron odniósł się do słów swojej przedmówczyni informując, 

iż remont wspomnianej drogi trwa 10 lat. Dodał, iż projekt który został zrobiony, którego koszt 

wynosił 80 000 zł nie został zrealizowany. Nadmienił, iż osobiście ma takie same opinie jak 

mieszkańcy i Pani Radna, iż należy tą drogę wykonać. Powiedział, iż w momencie podpisania 

przez Pana Premiera dokumentu dotyczącego drogi Pardołów – Świerczów. Wyjaśnił, 

iż koniecznością staje się połączyć odcinek od Odrowążka do Świerczowa. Dodał, iż będzie 

do tego dążyć.  

Radna Elżbieta Kołodziej ponowiła pytanie dotyczące chodnika w miejscowości Wólka 

Plebańska. 

Wicestarosta Wiesław Skowron powiedział, iż chodnik nie będzie wykonany w najbliższych 

5 lat.  

Radny Maciej Pokusa zapytał o drogę w Nadziejowie od krzyża w stronę ul Szkolnej. 

Wyjaśnił, iż w momencie pojawiających się opadów jest strasznie. Wyjaśnił, iż tam nie ma 

asfaltu. Zapytał czy są jakieś plany nadzieje w tym temacie.  

Wicestarosta Wiesław Skowron powiedział, iż droga została poprawiona. Wyjaśnił, iż droga 

biegnąca 30m/40m przez las nie jest drogą według śladu na mapie. Zwrócił się do radnego, 

iż wszyscy maja jakieś postulaty i musi dokonywać jakiejkolwiek selekcji jakie drogi 

ma wykonać w pierwszej kolejności będzie Świerczów, Niekłań, Boków lub Piasek. 

W przedstawionych kategoriach rozpatrywania nie ma szans za najbliższe dwa trzy lata, 

aby wspomniana droga została wykonana. 
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Dyrektor PSP w Niekłaniu Pani Teresa Pokusa poruszyła temat drogi ul. Szkolnej 

w Niełkaniu, która biegnie do pobliskiej szkoły. Powiedziała, że droga ta była jedyną 

alternatywa dojazdu. Dodała, iż starostwo pomogło, droga została poszerzona i istniała 

możliwość bezpiecznego dowozu dzieci do zakończenia roku szkolnego. Nadmieniła, 

iż obecnie są już efekty gdyż położny został pierwszy asfalt. Wyjaśniła, iż po rozmowach 

z kierownikiem są pewni ze na rozpoczęcie roku szkolnego pojadą nową drogą. Ponownie 

podziękowała za remont ul. Szkolnej dodając, iż walka o ten remont trwałą wiele lat.  

Wicestarosta Wiesław Skowron powiedział, że nie kieruje się nie kierował się i nie będzie 

się kierował osobistymi sentymentami. Dodał, aby historię zostawić za sobą. Nadmienił, 

że nigdy nie miał na celu opóźniać czy cokolwiek utrudniać. Powiedział, że trudności 

obiektywne powodowały to że niektóre drogi musiały trochę dłużej czekać na remont. 

Wszystkie drogi są ważne dla mieszkańców. Ponowie powiedział, iż w momencie możliwości 

gmina zostanie usprawniana pod względem remontu dróg.  

Przewodniczący rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż w drodze wyjątku głos 

przekazał sołtysowi Lelitkowa Panu Tadeuszowi Dobrowolskiemu. 

Pan Tadeusz Dobrowolski sołtys wsi Lelitków skierował się do Pana Starosty dziękując 

za przybycie. Podziękował za wykonanie drogi w Lelitkowie. Dodał, iż zarząd powiatu 

wraz z Panią Burmistrz, Panem Przewodniczącym Rady Radni przyczynili się do wykonania 

drogi za co skierował słowa podziękowania.  

Ad. pkt.6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący Jacek Kołodziej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które było przedmiotem analizy Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Stąporkowie, która odbyła się w dniu 12 kwietnia br. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 r. pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 r. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt.7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Stąporków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które Burmistrz był zobligowany przedłożyć Radzie Miejskiej. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Radny Jakub Dajczer dołączył do trwającego posiedzenia Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Ad. pkt.8. Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2022. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu oceny zasobów 

pomocy społecznej za 2022 r., którą Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

był zobligowany przedłożyć Radzie Miejskiej. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” przyjęła 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt.9. Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Stąporkowie za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z przyjętym wnioskiem Radnego 

Łukasza Świerczyńskiego o nieodczytywaniu protokołu Komisji Rewizyjnej 

z przeprowadzonej kontroli Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie, 

zwrócił się z zapytaniem do Radnych oto czy ktoś nie zapoznał się z protokołem. 

Radni do protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej uwag nie wnieśli. 

Ad. pkt.10. Odczytanie informacji o wynikach konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Prognozy oddziaływania na środowisko dla Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odczytał informację o wynikach konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Prognozy oddziaływania na środowisko dla Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni do odczytanej informacji pytań uwag nie wnieśli. 

Ad. pkt.11. Rozpoznanie raportu o stanie Gminy Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż zgodnie z dyspozycją art. 28aa ustawy 

o samorządzie gminnym raport o stanie Gminy Stąporków za 2022 rok został radzie 

przedstawiony oraz przesłany radnym, a także ogłoszony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedział, że rok 2022 był kolejnym pomyślnym 

rokiem dla gminy Stąporków. Dodała, iż dobre gospodarowanie budżetem oraz skuteczne 

pozyskiwanie środków zewnętrznych za procesowało w wykonaniu wielu przedsięwzięć. 

Poinformowała, że rozpoczęto, kontynuowano, zakończono i koordynowano wiele działań 

inwestycyjnych. Dodała, że dzięki wspólnym staraniom wygospodarowane zostały fundusze 

na realizację wielu strategicznych celów. Podkreśliła, że cały czas sprawnie pozyskujemy 

środki rządowe i unijne. Wykonaliśmy wiele zadań mających istotne znaczenie dla całej gminy 

i lokalnych społeczności, a wszystko to bez zaciągania żadnych zobowiązań kredytowych. 

Poinformowała, że na koniec 2022 roku zadłużenie gminy wyniosło jedynie 3,1 mln zł. 

Poinformowała, że w momencie objęcia stanowiska Burmistrza w październiku 2009 roku 

zadłużenie wynosiło prawie 7 mln zł. Wyjaśniła, że dochód w 2022 roku dla gminy Stąporków 

wyniósł prawie 86,5 mln, a w momencie przejmowania urzędu burmistrz dochód wynosił 

prawie 42 mln zł. Wyjaśniła, iż dwu krotnie zwiększyły się podczas sprawowania funkcji 

burmistrza dochody i zmniejszyło się znacznie zadłużenie. Powiedziała, iż wykonywane jest 

mnóstwo inwestycji bez zaciągania zobowiązań od 2015 roku co powoduje, iż gmina 

Stąporków jest jedną z najmniej zadłużonych gmin w kraju. Pani Burmistrz Dorota Łukomska, 

że stawia na ciągły rozwój gminy, i z satysfakcją przyznaję, że od kilku lat w gminie Stąporków 

trwa maraton inwestycyjny. Poinformowała, że w poprzednim roku zrealizowano wiele 

istotnych inwestycji dla wszystkich Mieszkańców. W dalszej części wypowiedzi powiedziała, 

że podejmie każde starania, aby każdy kolejny rok był równie dobry dla Mieszkańców Gminy 

Stąporków. Praca z świetnie przygotowanymi pracownikami merytorycznymi pracownikami 

urzędu oraz jednostek podległych , radnymi jak i sołtysami, radami sołecki, przedstawicielami 



15 
 

stowarzyszeń nad wieloma projektami i staramy się zapewnić jak najlepsze funkcjonowanie 

samorządu. Podziękowała za pracę i nieustanne zaangażowanie w działania na rzecz rozwoju 

gminy Stąporków: Radnym, Pracownikom Urzędu, Dyrektorom i Pracownikom Jednostek 

Podległych, Sołtysom oraz Mieszkańcom Gminy. Burmistrz podziękowała za udzielane 

wsparcie i dobre słowo. Dodała, iż otrzymany dochód z lokat w roku 2022 wyniósł w kwocie 

850 000 zł. Wyjaśniała, iż raport zamieszony jest na stronie. Dodała, że przedstawi najbardziej 

interesujące kwestie. Pozyskane rekordowe środki spowodowały, że w gminie wykonywane 

jest dużo inwestycji. Gmina pozyskała środki na m.in. budowę i przebudowę remont dróg 

publicznych i wewnętrznych oraz budowę i remont mostu w ciągu dróg publicznych w gminie 

Stąporków. Dodała, iż otrzymano środki na modernizację oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Stąporków oraz dobudowę oświetlenia ulicznego w sołectwie Kozia Wola, Wielka 

Wieś, Gosań. Poinformowała, że rozpoczynają się prace związane z budową modernizacją 

energetyczną budynku użyteczności publicznej dotyczącej Publicznej Szkoły w Krasnej 

oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie, przydomowych oczyszczalni ścieków 

oraz budowy odcinka sieci wodociągowej od ul. Hubala w Niekłaniu. Nadmieniła, że dokonano 

zakup wozu asenizacyjnego. Otrzymano środki na budowę przydomowych oczyszczalni jakie 

zostały zaplanowane w sołectwach takich jak Adamek, Boków, Furmanów, Lelitków część 

Niekłania Wielkiego, Komorów, Wólka Zychowa oraz sieć wodociągowa w Stąporkowie. 

Poinformowała, że wykonano remont drogi w Smarkowie ze środków lasów państwowych. 

Dodała, że z pozyskanych środków wykonano remont ul. Sienkiewicza i Reymonta 

w Stąporkowie. Rozbudowano infrastrukturę rekreacyjną plac zabaw w Hucisku i Wielkiej 

Wsi, a także zrealizowano projekt cyfrowa gmina. Dodała, iż na realizację zadań w 2022 roku 

pozyskano i wykorzystano środki zewnętrzne dla Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej ze środków z Funduszu Solidarnościowego na realizację programu Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej Opieka Wytchnieniowa. Powiedziała, że pozyskano środki na 

realizację programu Asystent Osobisty osoby niepełnosprawnej oraz na realizacje programu 

Osłonowego Wspieraj Seniora, a także na wynagrodzenia asystentów rodziny. Powiedziała, 

że w roku 2022  zrealizowano następujące inwestycje zakupiono dla Jednostki Miejskiej 

Ochotniczej Straży Pożarnej Stąporków średni samochód ratowniczo gaśniczy gmina 

przekazała dla jednostki dofinasowanie, a także pozyskała na ten cel środki zewnętrzne. 

Poinformowała, iż cała kwota inwestycji wynosiła ponad 900 tys zł. Powiedziała, 

że wybudowano salę gimnastyczną przy szkole w Krasnej z pozyskanych środków 

zewnętrznych, przebudowano świetlicę w Świerczowie na którą pozyskano dofinasowanie 

wraz z wyposażeniem. Wyremontowano drogę w Smarkowie z dofinasowania z lasów 

Państwowych. Wyremontowano ul. Sienkiewicza i Reymonta w Stąporkowie, drogę 

wewnętrzną między ul. Słowackiego a ul. Konopnicką. Współfinansowano drogi powiatowe 

Chyby, Adamek, ul. Niekłańska w Stąporkowie. Dokonano budowę i rozbudowę małej 

architektury, wybudowano plac zabaw w Hucisku i Wielkiej Wsi, Wólce Plebańskiej, 

Lelitkowie i Furmanowie. Przebudowano drogę powiatową Janów- Czarna w ramach 

współpracy z Lasami Państwowymi Gmina miała możliwość wybrania jednej z dróg, została 

wybrana droga powiatową. Nadmieniła, że wykonano remont odcinka drogi w Janowie, który 

uległ zniszczeniu. Dokonano remontu miejsc postojowych przy ul. Krasińskiego 

w Stąporkowie. Wymiana odcinaka sieci wodociągowej przy ul. Odlewniczej. Nadmieniła, 

że zakupiono i zamontowano wodomierze na terenie miasta i gminy. Zakupiono koparkę 

wraz z osprzętem dla ZGKiM, wykonano piłkochwyty przy stadionie w Stąporkowie. 

Powiedziała, że rozbudowano odcinek sieci wodociągowej w Wielkiej Wsi oraz Lutej. 

Odwodniono działkę przy budynku remizy w Koziej Woli wraz z izolacją fundamentów. 

Poprawiono przejezdność drogi Piasek -Bagno. Pani Burmistrz poinformowała, iż gmina jest 

w trakcie realizacji budowy świetlicy z remizą w Mokrej na które pozyskano dofinasowanie. 

Dodała, że w trakcie budowy kanalizacji przy ul. Lipowej, Spacerowej, Gutów, Wspólnej 
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oraz Prusa w Stąporkowie, na które również pozyskano środki. Rozbudowano szkołę nr 1 o salę 

gimnastyczną z pozyskanych środków. W trakcie jest budowa budynków w Niełkaniu. 

Termomodernizacja Publicznej szkoły w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola 

w Stąporkowie. Poinformowała, iż zakończono budowę wodociągu od ul. Hubala w Niekłaniu. 

Dodała, iż trwają działania związane z przywróceniem statusu obszaru uzdrowiskowego 

dla Czarnieckiej Góry. Nadmieniła, iż zostało odczytane pismo, że Pan Minister zdrowia 

przychylił się do prośby pani Burmistrz i objął procedurą przyspieszoną. Dodał, iż jest 

za to bardzo wdzięczna panu Ministrowi. Wykonano dokumentację projektową na budowę 

oświetlenia w Koziej Woli, Gosaniu oraz Wielkiej Wsi, ul. Niekłańskiej, mostu w Czarnieckiej 

Górze, dokumentację projektową na remont mostu w Bieniu. Wykonano program 

funkcjonalno-użytkowy na modernizację oświetlenia ulicznego. Dokumentację Projektową 

na przebudowę drogi w Gosaniu, Wąglów- Błaszków, droga wewnętrzna od ul. Miłej 

do Błaszkowa, droga w Wólce Plebańskiej, ul. Piaskowa w Stąporkowie, ul. Mokra w Wielkiej 

Wsi. Na budowę świetlicy w Mokrej. Dokumentację projektową na budowę, rozbudowę placu 

zabaw które zostały wspominane w początkowej części wypowiedzi. Wykonano dokumentację 

na budowę obiektów małej architektury w Ogródku Jordanowskim w Stąporkowie. 

Poinformowała, iż wykonano szacunkowy kosztorys dla przebudowy drogi w Odrowąż – 

Błaszków w postaci opracowania przedmiotu przedmiarów, kosztorysów inwestorskich i SST 

na które pozyskano środki. Dodała, iż w trakcie opracowywania jest dokumentacja na budowa 

w Czarnieckiej Górze. Dodała, iż w tym przypadku napotkano na problem. Wyjaśniła, 

iż w momencie starania o pozwolenie na budowę jeden z mieszkańców wniósł sprzeciw 

co skutkuje wydłużeniem procedury otrzymania pozwolenia na budowę. W trakcie 

opracowania jest dokumentacja na budowę kanalizacji wraz z oczyszczalnią ścieków 

w Gosaniu. Wyjaśniła, iż została zakupiona działka od prywatnej osoby pod oczyszczalnię 

ścieków. W trakcie opracowywania jest dokumentacja budowy ścieżki rowerowej na odcinku 

Czarniecka Góra-Stąporków, Odrowąż, Niekłań – Sołtyków wraz z miejscami postojowymi 

dla rowerzystów. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Stąporków. Budowa nowych odcinków oświetlenia LED na terenie Gminy Stąporków. Zakup 

systemu sterowania oświetlenia. Budowa kanalizacji sanitarnej. Budowa kanalizacji 

oraz oczyszczalni ścieków w Niekłaniu (etap I) i Odrowążu. 

Budowa kanalizacji w Czarnieckiej Górze co zostało wspomniane. Modernizacja/budowa ujęć 

wody na terenie Gminy Stąporków. Nadmieniła, iż obecnie modernizowane ujęcie wody 

w Smarkowie. Powiedziała, że zostanie opracowana dokumentacja najprawdopodobniej 

na wymianę ujęć wodociągowych w całym Stąporkowie. Przygotowano projekt 8 fiszek 

dla zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji w ramach projektu Żelazne Doliny. mi.in. 

Szlak pieszo-rowerowy z Końskich do Rezerwatu Skałki Piekło pod Niekłaniem przez 

Stąporków - modernizacja - odcinek w gminie Stąporków zagospodarowanie zbiornika przy 

ul. Miłej – strefa I.W ramach zadania przewidziano zagospodarowanie terenu wokół zbiornika 

poprzez budowę m.in. małej architektury (m.in. plac zabaw, siłownia, altany, przebieralnie, 

natryski), wykonanie: plaży, pomostów wędkarskich, mola. Zagospodarowanie zbiornika przy 

ul. Miłej – strefa II. Dodał, iż zostanie utworzona strefa skatepark lub puntruck decyzja zostanie 

podjęta w momencie informacji od projektanta co najkorzystniej ma zostać tam wybudowane. 

Nadmieniła, że w momencie podania innej działki można to tam będzie wykonać. 

Poinformowała, że gmina wpisała się do projektu żelazne doliny i z tego względu liczy 

na dofinasowanie. Projekt świetnie wpisuje się w koncepcję przy ul. Miłej. Stąporków - stacja 

kolejowa oraz Czarniecka Góra miejsce obsługi rowerzystów i zagospodarowanie terenu. 

Czarniecka Góra - zagospodarowanie terenu dawnego uzdrowiska. Czarna – punkt informacji 

turystycznej wraz z zagospodarowaniem terenu. Szlak pieszo – rowerowy Rezerwat Skałki 

Piekło - Mroczków (Sołtyków) stacja kolejowa- Bliżyn (odcinek gminy Stąporków). Dodała, 

iż uczestniczyli w utworzeniu Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru 
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Funkcjonalnego Miasta Północy. Dokument określa wzajemne powiązania i komplementarne 

cele, kierunki rozwoju i zasady współpracy w zakresie przemieszczania sią po Miejskim 

Obszarze Funkcjonalnym Miast Północy – pieszo, z wykorzystaniem roweru, transportu 

publicznego oraz samochodu. Poinformowała, iż na stronie www.staporkow.pl 

oraz bezpośrednio na fanpage burmistrz Stąporkowa udziela odpowiedzi. Podziękowała 

za współpracę za pomoc i wsparcie. Słowa podziewania skierowała ku Panu Posłowi 

Mariuszowi Goskowi za wspieranie gminy oraz w pozyskiwaniu wszystkich tych środków. 

Nadmieniła, że pracownicy piszą świetne wnioski lecz  wsparcie jest potrzebne. Gmina 

Stąporków przoduje w wykonywanych inwestycjach, jeżeli coś się wykonuje jest to w mieście 

Staporkow. Dodała, iż nie zależy jej na rankingach, które pokazują bieżące wydatki, gmina 

oszczędza na tych wydatkach. Wyjaśniła iż gmina Stąporków jest jedną z najmniej 

zadłużonych gmin, może ma najmniejsze dochody w przelicznikach, lecz udaje się dużo 

wykonać inwestycji. Powiedziała, iż niektórzy podkreślają, że gmina Stąporków jest biedna, 

lecz wykonuje duże inwestycje przy pomocy pracowników rządu Pana Mariusz Goska. 

Podziękowała za to wszystkim  

Ad. pkt. 11 ppkt. a) Debata nad raportem o stanie Gminy Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż zgodnie z dyspozycją art. 28aa ust. 6 ustawy 

o samorządzie gminnym w debacie nad raportem głos mogą zabierać mieszkańcy. Wyjaśnił, 

że informacja w przedmiotowej sprawie wraz z formularzem zgłoszenia została ogłoszona 

w Biuletynie Informacji Publicznej, a także na tablicy ogłoszeń tut. Urzędu. Powiedział, 

że do debaty nad raportem nie zgłosili się mieszkańcy naszej gminy, w związku z tym proszę 

Radnych o zabieranie głosu w debacie nad przedstawionym dokumentem. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodnicząc Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zapytał o to jak Pani Burmistrz ocenia 

wysokość pozyskiwanych środków przez gminę za 2022 rok. Dodał, iż spotkali się z opinią 

posiedzeniu sesji jak i komisjach, że inne gminy pozyskują duże kwoty w porównaniu do gminy 

Stąporków. Powiedział, iż zapoznając się z raportem pozyskuje nie małe kwoty, analizując 

poprzednie lata są to duże środki. Nadmienił, iż zasługa jest po stronie pracowników Pani 

Burmistrz jak i osób zasiadających w rządzie. Poprosił Panią Burmistrz o ocenę porównując 

poprzednie lata.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, że gminie udaje się wykonywać 

bardzo dużo w inwestycji. Odniosła się do komentarzy osób które mówią, iż gmina Stąporków 

pozyskuje mało środków. Dodała, iż te osoby nie potrafią wskazać z jakiś środków 

nie skorzystano. Poinformowała, że wszystkie nabory w których gmina się wpisywała, zostały 

złożone wnioski przez gminę Stąporków. Wyjaśniła, iż nie zostają składane fikcyjne wnioski. 

Środki pozyskano na wszystko na co można było. Gmina jest wzorem i pokazuje jak powinno 

pozyskiwać się środki. Pani Burmistrz powiedziała, iż funkcjonują rankingi pokazujące 

dochody mieszkańców w przeliczaniu na mieszkańca. Skierowała zapytanie, czy gminę biedną 

stać na dopłacanie prawie 1 mln zł np. do śmieci jak to robi gmina Stąporków. Gmina dokłada 

do ścieków, dróg powiatowych Starostwu, wykonywanych jest dużo inwestycji. Dodała, 

iż od roku 2015 nie gmina nie pożyczała. Wyjaśniła, iż gmina utrzymuje 4 szkoły, przychodnie. 

Dodała, iż gmina pokazuje jak można działać nawet przy niskich dochodach pochodzących 

z reguły od przedsiębiorców oraz mieszkańców przy nieobarczaniu mieszkańców większymi 

podatkami można poradzić sobie z wykonaniem inwestycji. Dodała, iż jest to sukces 

Pracowników Urzędu, Pana Skarbnika, Wydziału Finansowego oraz Radnych, którzy widzą 

to, że gmina nie pożycza wykonuje oraz pozyskuje mnóstwo środków. Podała przykład 

pozyskania dla gminy dla Ochotniczych Straży Pożarnej czterech nowych wozów strażackich. 

Powiedziała, iż gmina jest ewenementem, ponieważ wszystkie działa zostaję zrealizowane.  

Radny Maciej Pokusa zapytał o ogólną kwotę pozyskanych środków zewnętrznych. 



18 
 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, ż kwota jest przeliczona z kilku lat, 

lecz zostanie przeliczone ostatnie lata i zostaną porównane do poprzednich i wymienione 

zostaną środki rządowe i unijne.  

Przewodnicząc Rady Miejskiej Jacek Kołodziej skierowała zapytanie do skarbnika gminy 

pytając jak ocenia pod kontem finansowym zakończenie roku 2022.  

Skarbnik Gminy Wojciech Dudzic powiedział, że pod kontem finansowym ocenia bardzo 

dobrze. Swoją odpowiedz uargumentował tym, iż nastał kryzys po pandemiczny związany 

z wojną na Ukrainie. Dodał, iż obawiali się bardzo tego lecz z Panią Burmistrz podjęto kroki 

oszczędnościowe, aby wszystko racjonalnie wykonywać. Podkreślił, że w roku 2022 spłacono 

zadłużenie przed terminem. Wyjaśnił, iż z zadłużenia 6 mln zł zostało 3 mln 100 zł. 

Poinformował, iż nadwyżka operacyjna w gminie Stąporków wyniosła 9 mln zł w niektórych 

ościennych gminach, a w skali kraju dosyć powszechnie była na minusie. Wyjaśnił, że gminy 

pożyczają pieniądze na wydatki bieżące, nadwyżka operacyjna w wysokości 9 mln zł, 

zadłużenie 3 mln zł daje to że w ciągu 4 miesiącu można spłacić ten dług. Jest to dobry wskaźnik 

niektóre gminy mają ten wskaźniki nie w miesiącach, lecz w latach. Dodał, iż na chwilę obecną 

oszczędzana jest każda złotówka. Powtórzył słowa pani Burmistrz, iż gmina bardzo dużo 

inwestuje dzięki środkom pozyskanym z zewnątrz.   

Przewodnicząc Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Pana Sekretarza o to jak 

w 2022 wyglądała sytuacja pracowników w urzędzie. Poprosił o ocenę. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys powiedział, że pomimo trudności rynku pracy i pozyskiwaniu 

nowych pracowników praca jest na bieżąco wykonywana bez opóźnień. W urzędzie jest pełna 

obsada pracowników, którzy mają możliwość szkolenia się. Posiadają dobrze przygotowanych 

pracowników w Wydziałach Finansowych, Inwestycyjnych, który wykonują ogrom pracy jak 

każdy inny wydział. Poinformował, iż na obecną chwilę nie ma żadnego zakłócenia.  

Przewodnicząc Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż w imieniu całej Rady 

przyłączają się do podziękowań Pani Burmistrz dla pracowników którzy brali udział w pracy 

na rzecz 2022 roku.  

Brak dalszej dyskusji w temacie. 

Ad. pkt. 11 ppkt. b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Stąporkowa 

wotum zaufania. 

Przewodnicząc Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odczytał wniosek uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Stąporkowa wotum zaufania. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXVIII/522/2023 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Stąporkowa wotum zaufania, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 12. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 r. 

Ad. pkt. 12 ppkt. a) Odczytanie uchwały Nr 35/2023 VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 26 kwietnia 2023 roku w sprawie 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Stąporków za 2022 r., które zostało pozytywnie zaopiniowane przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 35/2023 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Kielcach z dnia 26 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie wnosili uwag i pytań do odczytanej uchwały. 

Ad. pkt. 12 ppkt. b) Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej Radny Sławomir Dąbrowski  odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stąporków 

za 2022 r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Radni nie wnosili uwag i pytań do odczytanej opinii. 

Ad. pkt. 12 ppkt. c) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXVIII/523/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 12 ppkt. d) Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie Ewa Jankiewicz odczytała wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag i pytań do odczytanego wniosku. 

Ad. pkt. 12 ppkt. e) Odczytanie uchwały Nr 46/2023 VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2 czerwca 2023 roku dotyczącej 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 46/2023 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2 czerwca 2023 roku dotyczącej opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag i pytań do odczytanej uchwały. 

Ad. pkt. 12 ppkt. f) Dyskusja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Pani Burmistrz o ocenę z wykonania budżetu 

za 2022 rok mając za względzie wszystkie przedstawione i ocenione pozytywnie dokumenty. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że budżet został wykonany w sposób 

perfekcyjny co pokazuje że w urzędzie pracują świetni fachowcy bez względu na to czy 

pracownicy pochodzą z gminy Stąporków czy poza. Dodała, że jest wdzięczna za wykonywana 

pracę. Nadmienił, że przed gminą mnóstwo pracy i inwestycji które zamierzają w 100% 

wykonać. Powiedziała, iż ma nadzieję, że ni pojawia się już takie sytuacje jak w poprzednich 

latach czyli sytuacja związana z pandemią czy wojna na Ukrainie. Wyjaśniła, iż przy dobrej 

współpracy udaje się realizować dużo inwestycji i być w dobrej kondycji finansowej. 

Wyjaśniła, iż pokazuje to, iż gmina Stąporków jest jedną z najmniej zadłużonych gmin 

i wykonuje mnóstwo inwestycji i związku z tym nie obciążają mieszkańców dodatkowymi 

kwotami opłatach za ścieki czy śmieciach, lecz gmina kwoty te pokrywa. 

Skarbnik Gminy podziękował radnym, dyrektorom i głównym księgowym za pracę w ciągu 
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roku budżetowego oraz pracownikom Wydziału Finansowego za pracę nad budżetem 

i wszystkich dokumentami dotyczącymi uzyskania absolutorium przez panią Burmistrz. 

Brak dalszej dyskusji w temacie. 

Ad. pkt. 12 ppkt. g) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy 

Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2020 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXVIII/524/2023 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Stąporkowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Stąporków za 2020 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Pani Burmistrz Stąporkowa Dorocie Łukomskiej 

otrzymania absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2022 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę oraz poinformował, że prowadzenie 

obrad przekazuje  Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Krzysztofowi Chrzanowi  

Ad. pkt. 13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba 

ich odczytania. 

Ad. pkt. 13 ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni są w posiadaniu protokołu z kontroli 

przeprowadzonej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego protokołu uchwały Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXVIII/525/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni posiadają opinie o raporcie sytuacji 

ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w Stąporkowie.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższej uchwały Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXVIII/526/2023 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad. pkt. 13 ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji stałych Rady Miejskiej w Stąporkowie za rok 2022. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXXVIII/527/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Stąporkowie za rok 2022. 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 13 ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych wraz z ustalonym 

na wspólnym posiedzeniu komisji składem osobowym zespołu, który przedstawiał się 

w następujący sposób: 

1. Łukasz Kłys- Przewodniczący zespołu. 

2. Elżbieta Kołodziej- członek 

3. Maciej Pokusa- członek 

4. Jakub Dajczer- członek 

5. Tomasz Kurcbart- członek. 

Poinformował, iż kandydat Tomasz Kurcbart na posiedzeniu wspólnym komisji wyraził zgodę 

na udział w pracach zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych oraz pozostali kandydaci  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 7 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” –2 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXXVIII/528/2023 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2023- 2028”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXXVIII/529/2023 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2023- 2028, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 
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Ad. pkt. 13 ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0034 

Włochów. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 8 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” –1 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXXVIII/530/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0034 

Włochów, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0001 

Stąporków – miasto. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 8 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” –1 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXXVIII/531/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0001 

Stąporków – miasto, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. h) Projekt uchwały zmieniająca uchwałę NR LVI/387/2022 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 18 marca 2022 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi i szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od tych 

opłat, a także trybu ich pobierania. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXXVIII/532/2023 zmieniająca uchwałę NR LVI/387/2022 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 18 marca 2022 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi i szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od tych 

opłat, a także trybu ich pobierania, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 13 ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Gminy Stąporków na lata 2023-2026”. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

LXXVIII/533/2023 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Stąporków na lata 2023-2026”, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 13 ppkt. j) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały złożone dwie autopoprawki, które zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXXVIII/534/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2023-2030. 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 13 ppkt. k) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały złożone autopoprawki, które zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXXVIII/535/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 14. Sprawy różne. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Rady Łukasz Świerczyński poruszył kwestię dotyczącą doświetlenia parkingu na wysokości 

bloku ul. Żeromskiego 5. Poinformował, iż dostaje dużo sygnałów od mieszkańców, że przy 

garażach jak i wiacie śmietnikowej jest ciemno wieczorem. Poruszył kwestię zapadniętego 

chodnika na wysokości bloku przy ul. Mickiewicza nr 1. Poprosił w imieniu mieszkańców 

ul. Konopnickiej o wyremontowanie ławki znajdującej się przy studni. Radny Łukasz 

Świerczyński poprosił o przycięcie krzewów wzdłuż ul. Tysiąclecia w Stąporkowie. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys powiedział, że po zakończonych obradach zostaną 

przeprowadzone rozmowy z wydziałem inwestycji przedstawiając powyższe problemy. 

Ad. pkt. 15. Zamknięcie obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady 

LXXVIII sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie na posiedzenie.  

 

 

Protokołowała:                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Małgorzata Zawada                                                                          Jacek Kołodziej  


